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Interpelacja

Panie Prezydencie uprzejmie proszq o zagwarantowanie 6rodk6w

finansowych na przeprowadzenie remontu w Zespole Szk6t Technicznych przy

ulicy Ogniowej 2. Jest to jedna z najstarszych plac6wek oiwiatowo

wychowawczych we Wloctawku. lstnieje od 1920 roku, a w obecnym gmachu

przy ul. Ogniowej mie6ci siq od t929 roku.

Proszq o podjqcie stosownych dziatari.
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